
RM.0012.4.5.2023

P R O T O K Ó Ł   Nr 33/23

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej 

w dniu 27 września 2023 r.

Miejsce  obrad:  sala  konferencyjna  Urzędu  Miejskiego  w  Czarnej  Białostockiej  przy  

ul. Torowej 14A.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

1) Kamil Tomaszewski – Przewodniczący Komisji,

2) Tadeusz Malicki – członek Komisji,

3) Ewa Zglejszewska – członek Komisji,

oraz Burmistrz Czarnej Białostockiej – Jacek Chrulski.

Ad. 1)

Obradom przewodniczył  Kamil  Tomaszewski Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków  

i Petycji.  Powitał  wszystkich przybyłych na posiedzenie,  stwierdził  prawomocność obrad  

i przedstawił porządek obrad. 

W związku z tym, iż w dniu 25 września br. do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wpłynęły

wnioski sołtysa sołectwa Oleszkowo z dnia 19 września 2023 r. o wykonanie dokumentacji

projektowej  na  budowę  z  przebudową  dróg  gminnych  w  sołectwie  Oleszkowo,

Przewodniczący Komisji zaproponował zmianę w porządku obrad i rozpatrzenie tej sprawy 

w punkcie 4.

Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowaną zmianę.

Więcej wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie petycji  Stowarzyszenia Historyczno - Poszukiwawczego „PODZIEMIE”  

z dnia 25 sierpnia 2023 r. w sprawie udostępnienia z zasobów Gminy Czarna Białostocka

pomieszczenia na Izbę Historyczną.
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3. Rozpatrzenie wniosku sołtysa sołectwa Czarna Wieś Kościelna z dnia 21 sierpnia 2023 r.,

o uwzględnienie, w planach inwestycyjnych na rok 2024, przebudowy dróg gminnych  

we wsi Czarna Wieś Kościelna.

4. Rozpatrzenie  wniosków  sołtysa  sołectwa  Oleszkowo  z  dnia  19  września  2023  r.  

o  wykonanie  dokumentacji  projektowej  na  budowę  z  przebudową  dróg  gminnych  

w sołectwie Oleszkowo.

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Ad. 2) 

Komisja  Skarg, Wniosków i Petycji  zapoznała się z  petycją Stowarzyszenia Historyczno -

Poszukiwawczego  „PODZIEMIE”  z  dnia  25  sierpnia  2023  r.  dotyczącą  udostępnienia

Stowarzyszeniu pomieszczeń na Izbę Historyczną. 

Petycja wpłynęła do Urzędu Miejskiego w Czarnej Białostockiej w dniu 28 sierpnia 2023 r.

Następnego  dnia  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,  przekazała  ją  do  rozpatrzenia  przez

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, zgodnie z § 67a ust. 3 Statutu Gminy Czarna Białostocka

(Dz. Urz. Woj. Podl. z 2022 r. poz. 5358).

Burmistrz oraz Członkowie Komisji,  wyrazili  pozytywną opinię do przedstawionych przez

Stowarzyszenie  działań  związanych z  historią  naszego regionu.  Proponowane rozwiązanie

podnoszonego w petycji  problemu zostało wstępnie przedstawione na ostatniej  sesji  Rady

Miejskiej.  Pustostan  po  warsztatach  kolejek  wąskotorowych  na  ul.  Podleśnej,  będący

własnością  Lasów  Państwowych  w  zarządzie  Nadleśnictwa  Czarna  Białostocka  jest

rozwiązaniem optymalnym i perspektywicznym. Zasoby lokalowe Gminy są w obecnej chwili

bardzo ograniczone. Burmistrz jest otwarty na wszelkie pomysły, a KSWiP w pełni popiera

zaproponowane przez  Urząd rozwiązania.  Członkowie,  w głosowaniu jednogłośnie,  uznali

petycję za zasadną oraz pozytywnie opowiedzieli  się za przedstawionym przez Burmistrza

rozwiązaniem.

Komisja,  zgodnie  z  §  67a  ust.  12  pkt  1  Statutu  Gminy,  przygotowała  projekt  uchwały  

w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  Stowarzyszenia  Historyczno  -  Poszukiwawczego

„PODZIEMIE” z dnia  25 sierpnia  2023 r.  dotyczącej  udostępnienia  pomieszczeń na Izbę

Historyczną  wraz  z  uzasadnieniem,  który  przedłoży  Przewodniczącemu  Rady  wraz  

z niniejszym protokołem.

Strona 2 z 4



Ad. 3) 

Komisja omówiła wniosek sołtysa sołectwa Czarna Wieś Kościelna z dnia 21 sierpnia 2023 r.

w  sprawie  uwzględnienia,  w  planach  inwestycyjnych  na  rok  2024,  przebudowy  dróg

gminnych we wsi Czarna Wieś Kościelna.

Pismo wpłynęło do Urzędu Miejskiego w Czarnej Białostockiej w dniu 21 sierpnia 2023 r.  

W dniu 29 sierpnia br. Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała je do rozpatrzenia przez

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji (zgodnie z § 67a ust. 3 Statutu Gminy).

Członkowie zgodnie stwierdzili, iż każda droga w naszej Gminie jest ważna i jeżeli wymaga

remontu lub przebudowy powinna być w przyszłości zmodernizowana. Niestety, ograniczenia

jakie  narzuca  konstrukcja  budżetu,  nie  pozwalają  na  kompleksowe  wykonanie

wnioskowanych  inwestycji.  Każdego  roku  po  dogłębnej  analizie  zostają  wybrane

najważniejsze drogi z punktu widzenia całego obszaru Gminy. Sołectwa nie są pomijane  

w inwestycjach, a wręcz przeciwnie wartość przeznaczonych środków na ten cel w ostatnich

latach jest bardzo duża. Burmistrz deklaruje chęć wykonania dokumentacji projektowej jednej

z wymienionych dróg, ale jest to zależne od rozstrzygnięć wniosków o dofinansowanie jakie

zostały złożone na inwestycje w Czarnej Wsi Kościelnej. Komisja uznała wniosek za zasadny,

ale do zrealizowania w przeszłych latach budżetowych.

Ad. 4) 

Komisja  omówiła  dwa wnioski  sołtysa  sołectwa Oleszkowo z dnia  19  września  2023 r.  

o wykonanie dokumentacji projektowej na budowę z przebudową dróg gminnych w sołectwie

Oleszkowo:  w  Chmielniku,  od  skrzyżowania  z  drogą  powiatową  i  w  Oleszkowie,  

od skrzyżowania z drogą powiatową w kierunku miejscowości Lacka Buda.

Pisma wpłynęły  do  Urzędu Miejskiego  w Czarnej  Białostockiej  w dniu  20  września  br.  

W dniu 25 września br. Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała je do rozpatrzenia przez

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji (zgodnie z § 67a ust. 3 Statutu Gminy).

Członkowie zgodnie stwierdzili, iż każda droga w naszej Gminie jest ważna i jeżeli wymaga

remontu lub przebudowy powinna być w przyszłości zmodernizowana. Niestety, ograniczenia

jakie  narzuca  konstrukcja  budżetu,  nie  pozwalają  na  kompleksowe  wykonanie

wnioskowanych  inwestycji.  Każdego  roku  po  dogłębnej  analizie  zostają  wybrane

najważniejsze drogi z punktu widzenia całego obszaru Gminy. Sołectwa nie są pomijane  

w inwestycjach, a wręcz przeciwnie, wartość przeznaczonych środków w ostatnich latach jest

bardzo duża. Komisja uznała wniosek za zasadny, ale do zrealizowania w przeszłych latach

budżetowych.
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Ad. 5) 

Spraw różnych nie było.

Ad. 6) 

W  związku  z  wyczerpaniem  się  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  zamknął

posiedzenie, dziękując wszystkim za przybycie.

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

1) Kamil Tomaszewski .……………….………………….….....

2) Tadeusz Malicki .…………………...……….………….….....

3) Ewa Zglejszewska ……………………………………………

W załączeniu do protokołu:

 lista obecności na posiedzeniu,

 projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  Stowarzyszenia  Historyczno  -
Poszukiwawczego „PODZIEMIE” z dnia 25 sierpnia 2023 r. dotyczącej udostępnienia
pomieszczeń na Izbę Historyczną.
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